

東華三院特殊學校、小學、幼兒園及幼稚園 聯校畢業典禮

Joint Graduation Ceremonies of TWGHs Special Schools, Primary Schools, Nursery Schools and Kindergartens

東華三院特殊學校聯校畢業典禮 5.6 果葉二阮村冰字取事或主意不可 TWGHs Joint Special Schools Graduation Ceremony 東華三院各聯校畢業典禮於月內圓滿舉行,見證了本學年28名特殊學校畢業生、 1,396名小學畢業生、280名幼兒園畢業生及1,313名幼稚園畢業生邁向新里程

The Joint Graduation Ceremonies of TWGHs schools have been successfully held, celebrating the achievements of 28 special school graduates, 1,396 primary school graduates, 280 nursery school graduates and 1,313 kindergarten graduates in this academic year. These ceremonies mark an important milestone in their educational journeys.



主禮嘉賓教育局局長蔡若蓮博士太平紳士(前排右八)、本院主席暨名譽校監何猷啟先生(前排左七)、董事局成員、行政總監 蘇祐安先生(前排右四)及一眾嘉賓與特殊學校畢業生合照

The Guest of Honour, Dr. the Hon. CHOI Yuk Lin, JP (front row, right 8), Secretary for Education, and Mr. HO Yau Kai, Orlando (front row, left 7), the Chairman cum Honorary School Supervisor, other Board Members, Mr. SU Yau On, Albert (front row, right 4), Chief Executive of TWGHs, and guests took a group photo with the special schools' graduates.



本院主席暨名譽校監何猷啟先生(左)及副主席暨學務委員會 副主任委員李曠怡先生(右),與畢業生代表致送紀念品予主禮 嘉賓教育局局長蔡若蓮博士太平紳士(中)

Dr. the Hon. CHOI Yuk Lin, JP (centre), Secretary for Education, received a souvenir from Mr. HO Syau Kai, Orlando (left), the Chairman cum Honorary School Syapervisor, Mr. LEE Kwong Yee, Leave Leave (right) Visa Chairman cum Honorary School Syapervisor, Mr. LEE Kwong Yee, Leave Leave (right) Visa Chairman cum June (Received Received Jason Joseph (right), Vice-Chairman cum Vice-Chairman of the Education Committee of TWGHs, and a student representative.

東華三院小學聯校畢業典禮 **TWGHs Joint Primary Schools Graduation Ceremony**





本院主席暨名譽校監何猷啟先生(右一)陪同主禮嘉賓全國 人大常委會委員兼立法會議員李慧琼GBS太平紳士(左一) 頒發畢業證書予畢業學生代表。

Accompanied by Mr. HO Yau Kai, Orlando (right 1), the Chairman cum Honorary Supervisor, Dr. the Hon. LEE Wai King, Starry, GBS, JP (left 1), Member of the Standing Committee of the National People's Congress and the Legislative Council, the officiating guest, presented graduation certificates to student representatives



2024-2025年度東華三院幼兒園聯校畢業典禮暨

「美育傳德 同心樹人」幼兒藝術展覽 **TWGHs Joint Nursery Schools Graduation Ceremony cum Art Exhibition**

Joint Graduation Ceremony of TWGHs Kindergartens



本院主席暨校監何猷啟先生(第二排左)陪同教育局常任秘書長李美嫦太平紳士 (第二排右)頒發畢業證書予畢業生代表。

Accompanied by Mr. HO Yau Kai, Orlando (second row, left), the Chairman cum School Supervisor, Ms. LI Mei Sheung, Michelle, JP (second row, right), Permanent Secretary for Education, presented certificates of graduation to student representatives.



主禮嘉賓香港浸會大學持續教育學院院長鍾志杰教授(後排左)與本院副主席曾慶業先生(後排右)頒發畢業證書予各幼稚園畢業生代表。

The Guest of Honour, Prof. Ronald CHUNG (back row, left), Dean of the School of Continuing Education of Hong Kong Baptist University, and Mr. TSENG Hing Yip, York (back row, right), Vice-Chairman, presented graduation certificates to representatives of the kindergartens' graduates.